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Jegyzőkönyv 
 

a BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar 

Kari Tanácsának 2017. december 15-én 14:00-kor kezdődő, 

a BME Rektori tanácstermében tartott rendes üléséről 
 

 

Dr. Varga István köszönti a tanács megjelent tagjait és a vendégeket, ezután megnyitja az 

év utolsó ülését. Tájékoztatja az ülés résztvevőit, hogy első napirendi pontként a nyílt napi 

Facebook - játékok nyerteseinek díjkiosztója lesz.  

 

1. Nyílt napi Facebook – játékok nyerteseinek ünnepélyes díjkiosztója 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dékán úr ismételten köszönti a Máv Zrt. és a Knorr-Bremse Fékrendszerek Kft. megjelent 

képviselőit és elmondja, hogy a sorsolásra 2017. december 8-án a tanszékvezetői 

értekezleten került sor.  

 

Ezután felkéri elsőként a Máv Zrt. képviselőjét, hogy adja át az ajándékokat. Közben 

elmondja, hogy a nyeremény 3 db 30.000 Ft-os Railjet utazási utalvány. Az utalványokat az 

alábbi szerencsés nyertesek vehették át: Kiss Vivien, Galamb Emese és Rabócz Bence.  

 

Ezt követően felkéri a Knorr-Bremse Fékrendszerek Kft. képviselőjét, hogy adja át az 

ajándékokat. Közben elmondja, hogy a nyeremény 1 db tablet, 4 db Power Bank és 4 db 

dzseki. Az ajándékokat az alábbi szerencsés nyertesek vehették át.:  

Tablet-et: Győre Márk 

Power Bank-ot: Suhai Viktor, Monok László, Tóth Julianna Zsuzsanna, (Németh Andrea 

Dóra – ő nem tudott eljönni, de elpostáztuk neki) 

Dzsekit: Krakkai Ádám, Váradi Regina, Szauer Miklós, Miklovich Zsolt 

 

A díjkiosztó után dékán úr elköszön a vendégektől és folytatja a Kari Tanács ülést. Kérdezi 

a tanács tagjait, hogy a beérkezett napirendi pont javaslatokkal kapcsolatban van-e 

valakinek kérdése, hozzáfűzni valója. Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés nem 

érkezik, kéri a Tanácsot, hogy a napirendet kézfeltartással fogadja el. A Kari Tanács 

egyhangúlag elfogadja a napirendet. (A jegyzőkönyv 1. sz. melléklete a jelenléti ív, a 2. sz. 

melléklete az elfogadott napirend.) 
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2. Címzetes egyetemi kinevezés adományozása 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Címzetes egyetemi tanári cím: Dr. Melegh Gábor egyetemi docens 

                                         

         

3. A Közlekedésmérnöki Szakkollégium beszámolója a 2016/17 tanévről 

Előterjesztő: Göntér Ábel elnök 

 

Göntér Ábel megköszönve a meghívást, elnézést kér az írásos beszámoló késedelmes 

benyújtásáért. Elmondja, hogy másfél évvel ezelőtt vette át az elnökséget és megpróbáltak 

mindenkit bevonni a Szakkollégiumba, akit ténylegesen érdekel a szakma. 19 programot és 

4 belső tanfolyamot szerveztek. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

29 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0% 

 

Tehát a Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a Közlekedésmérnöki Szakkollégium 

beszámolóját a 2016/17 tanévről. 

 

4. Javaslat Dr. Bokor József felterjesztésére Szent-Györgyi Albert díjra 

Előterjesztő: Dr. Gáspár Péter egyetemi tanár, tanszékvezető 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Gáspár Pétert, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. Gáspár Péter 

elmondja, hogy Dr. Bokor József meghatározó szereplője az oktatásnak. Komoly szerepet 

vállalt a rendszer és az irányításelmélet tantárgyak kialakításában. Sok tantárgy minőségét 

javította a 20 év alatt. A Minessotai Egyetem meghívott kutatóprofesszora, az MTA SZTAKI 

tudományos igazgatója, az Akadémia tagja. Sokat dolgozott azon, hogy jó kapcsolat 

alakuljon ki az egyetem és a SZTAKI között. Dr. Gáspár Péter megkéri a Kari Tanácsot, hogy 

támogassa Dr. Bokor József felterjesztését Szent-Györgyi Albert Díjra. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése a javaslattal kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás nem 

érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 
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A szavazás eredménye a következő: 

 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács egyhangúlag támogatja Dr. Bokor József felterjesztését Szent-Györgyi 

Albert Díjra. 

 

5. Javaslat Dr. Komócsin Zoltán felterjesztésére Trefort Ágoston díjra 

Előterjesztő: Dr. Gáspár Péter egyetemi tanár, tanszékvezető 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Gáspár Pétert, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. Gáspár Péter 

elmondja, hogy Trefort Ágoston-díj azoknak az állami és egyházi fenntartású intézményben 

dolgozóknak adományozható, akik az oktatás érdekében hosszabb időn át kiemelkedő 

munkát végeznek. Komócsin tanár úr évtizedek óta meghatározó szereplője mind a kari, 

mind az egyetemi oktatásszervezésnek, a hallgatókkal való ügyintézés és kapcsolattartás 

szervezésének. Tizenkét éven keresztül vezette a Kar Dékáni Hivatalát; és több mint 

tizenkét éve egyik vezetője az egyetem Központi Tanulmányi Hivatalának.  Alapvető 

szerepet játszott a vasúti biztosítóberendezési, az elektrotechnika és a számítástechnika 

tárgyak kialakításában. Emberi tulajdonságok közül a maximális odaadást, a 

segítőkészséget és az önfeláldozást lehet vele kapcsolatban említeni. Dr. Gáspár Péter 

megkéri a Kari Tanácsot, hogy támogassa Dr. Komócsin Zoltán felterjesztését Trefort 

Ágoston Díjra. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése a felterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon, de előtte megkéri Dr. Komócsin 

Zoltánt, hogy a szavazás idejére hagyja el a termet. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

29 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

1 nem szavazott  

 

Tehát a Kari Tanács egyhangúlag támogatja Dr. Komócsin Zoltán felterjesztését Trefort 

Ágoston Díjra. 
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6. Javaslat Dr. Nyolcas Mihály felterjesztésére Miniszter Elismerő Oklevele kitüntetésre 

Előterjesztő: Dr. Lovas László egyetemi docens, tanszékvezető 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Lovas Lászlót, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. Lovas László 

elmondja, hogy Nyolcas tanár úr az a kolléga, aki nélkül nem lenne tanszékük, 1986 óta 

dolgozik a tanszéken. Adjunktusként tevékenykedik, őt nem az előrejutás érdekli hanem a 

szakma. Gyakorlati érzékét, konstrukciós tudását száznál több önálló tervezésű gyártó 

berendezés, megmunkáló és átrakó cella illusztrálja, tapasztalatait többféle fárasztó 

berendezés kidolgozásában kamatoztatta. Az utóbbi két évtizedben mutatványos 

berendezések minősítésével szerzett jelentős bevételt a tanszéknek. Dr. Lovas László 

megkéri a Kari Tanácsot, hogy támogassa Dr. Nyolcas Mihály felterjesztését a Miniszter 

Elismerő Oklevele kitüntetésre. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése a felterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács egyhangúlag támogatja Dr. Nyolcas Mihály felterjesztését a Miniszter 

Elismerő Oklevele kitüntetésre. 

 

7. Javaslat Dr. Csiszár Csaba felterjesztésére Magyar Ezüst Érdemkereszt állami 

kitüntetésre 

Előterjesztő: Dr. Tóth János egyetemi docens, tanszékvezető 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Tóth Jánost, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. Tóth János 

elmondja, hogy Dr. Csiszár Csaba mindig megtalálja azokat a hallgatókat, akiket be lehet 

vonni különböző projektekbe. PhD témavezetettjei közül már többen szereztek PhD 

fokozatot, TDK témavezetése mellett számos díjnyertes munka született. A kutatási 

utánpótlás szervezésben is jelentősen részt vesz, a Kari TDT vezetője. Az MTA Közlekedés- 

és Járműtudományok Bizottságának tagja. Hosszú a publikációs listája. Ezzel az 

érdemkereszttel a munkáját szeretnék elismerni. Dr. Tóth János megkéri a Kari Tanácsot, 

hogy támogassa Dr. Csiszár Csaba felterjesztését a Magyar Ezüst Érdemkereszt állami 

kitüntetésre. 
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Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése a felterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

27 igen 90 % 

0 nem 0 % 

3 tartózkodás 10 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja Dr. Csiszár Csaba felterjesztését a Magyar 

Ezüst Érdemkereszt állami kitüntetésre. 

 

8. Javaslat új szabadon választható tantárgyak indítására a Közlekedésüzemi és 

Közlekedésgazdasági Tanszéken 

Előterjesztő: Dr. Tóth János egyetemi docens, tanszékvezető 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Tóth Jánost, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. Tóth János 

elmondja, hogy a Közlekedésüzemi és Közlekedésgazdasági Tanszék egy új, szabadon 

választható tantárgyat kíván indítani a téma iránt érdeklődő hallgatók számára a 

mesterszintű közlekedésmérnöki képzésben tekintettel az angol nyelvű képzésben részt 

vevő hallgatók igényeire is, a tantárgyat angol nyelven kívánjuk indítani. A tantárgyat a 

Török Árpád fogja oktatni. A tantárgy oktatásához szükséges szakirodalom és tananyag 

rendelkezésre áll. A tárgyra bárki jelentkezhet. Dr. Tóth János megkéri a Kari Tanácsot, 

hogy támogassa az előterjesztést. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

29 igen 96,7 % 

1 nem 3,3 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja az új szabadon választható tárgy indítását a 

Közlekedésüzemi és Közlekedésgazdasági Tanszéken. 
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9. Javaslat új szabadon választható tantárgyak indítására a Járműelemek és Jármű-

szerkezetanalízis Tanszéken 

Előterjesztő: Dr. Lovas László egyetemi docens, tanszékvezető 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Lovas Lászlót, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. Lovas László 

elmondja, hogy két tárgyat szeretnének indítani az egyik új lenne az Additív 

gyártástechnológiák elmélete. Itt a tárgy célja az additív gyártástechnológiai eljárások, 

működési elvek megismerése, valamint az egyes eljárások sajátosságainak, előnyeinek, 

hátrányainak elemzése gyakorlati példákon keresztül. A másik, ami igazából egy tárgy 

felújítást takar csak a Gépszerkezetek tervezése Creo környezetben. A mérnöki tervezés 

ábrázolás technikai ismereteit, szerkesztési ismereteit, műszaki rajz- és dokumentáció 

készítési szabályainak alkalmazását és gyakorlását takarja; számítógéppel segített tervezés 

adott CAx rendszer kereteiben.  

Dr. Szabó András szót kér és megkérdezi, hogy a régi tárgyat akkor már nem fogják oktatni 

és ha esetleg lesz egy új szoftver akkor mi lesz?  

Dr. Török Ádám hozzáteszi, hogy nagyon sok hallgató a neptunból választ tárgyat, onnan 

tájékozódik. Dr. Lovas Laci megjegyzi, hogy van olyan tárgyuk is a neptunban amiben 

benne van a szoftver neve és olyan is, amelyben nincs. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja az új szabadon választható tárgyak indítását 

a Járműelemek és Jármű-szerkezetanalízis Tanszéken. 

 

10. Javaslat a Minőségbiztosítás a gyakorlatban c. új szabadon választható tantárgy 

indítására 

Előterjesztő: Dr. Markovits Tamás egyetemi docens, tanszékvezető-helyettes 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Markovits Tamást, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. 
Markovits Tamás elmondja, hogy azért szeretnének új választható tárgyat indítani, mert az 
Audi megkereste az egyetemet, hogy szeretne részt venni minőségbiztosítás oktatásában. 
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Ez hasznos mind a hallgatóknak és a tanszéknek is egyaránt. Az előterjesztésben leadott 
témákat szeretnék oktatni más-más oktatókkal. Egy színvonalas tárgy lesz.   

Dr. Szabó András szót kér és megkérdezi, hogy a tantárgyi adatlapon heti 2 vagy 3 óráról 
van-e szó, mert a tantárgy adatlapja így zavaró. Kompetencia tartalommal indít, utána meg 
nem úgy folytatódik. Dr. Markovits Tamás megjegyzi, hogy az Oktatási Bizottságon átment 
az előterjesztés.  

Dr. Sághi Balázs hozzáteszi, hogy az előterjesztés és tárgy adatlapja tartalmilag megfelel a 
követelményeknek. Ez egy átmenetet képez a régi és az új között. 

Dr. Szabó András még hozzáfűzi, hogy ilyen hosszú megfogalmazások, akkor sem lehetnek 
az adatlapon. 

Dékán úr átvéve a szót, megjegyzi, hogy a KKK-ban ez pontosan meg van határozva ezután 
megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, hozzáfűzni valója 
vagy kérdése még az előterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás nem 
érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 
 

A szavazás eredménye a következő: 

 

29 igen 96,7 % 

1 nem 3,3 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja Minőségbiztosítás a gyakorlatban c. új 

szabadon választható tantárgy indítását. 

 

11. Javaslat új szabadon választható tantárgyak indítására a Vasúti Járművek, 

Repülőgépek és Hajók Tanszéken 

Előterjesztő: Dr. Simongáti Győző egyetemi docens, tanszékvezető-helyettes 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Simongáti Győzőt, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. 

Simongáti Győző elmondja, hogy Tanszékük hosszú évek óta oktatja a Történelmi 

vitorláshajók c. tárgyat, mely a hallgatók körében mind a mai napig igen népszerű. Az 

elmúlt évek tapasztalata azt mutatja, hogy a szemeszterenkénti 28 óra nem elegendő a 

téma teljes feldolgozására. Így az érdeklődő hallgatók számára lehetőséget kívánnak 

biztosítani a téma további tanulmányozására egy Történelmi vitorláshajók II. címmel 

indított új, szabadon választható tárggyal. Kéri a Kari Tanácsot, hogy támogassa az 

előterjesztési javaslatát. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 
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A szavazás eredménye a következő: 

 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja az új szabadon választható tárgy indítását a 

Vasúti Járművek, Repülőgépek és Hajók Tanszéken. 

 

12. Javaslat új szabadon választható tantárgyak indítására az Anyagmozgatási és 

Logisztikai Rendszerek Tanszéken 

Előterjesztő: Dr. Bóna Krisztián egyetemi docens, tanszékvezető 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Bóna Krisztiánt, hogy ő terjessze elő a javaslatot. Dr. Bóna 

Krisztián elmondja, hogy ez egy két kredites tárgy lesz, amit eddig fakultatív módon 

tanítottak. Manapság már az általános iskolákban is oktatják a gyerekeknek, hogy mi 

mindenre alkalmazható a lego, ha beleépítenek egy motort. Jó kapcsolat van a tanszék és 

a Lego Manufacturing Kft-vel, de konkrétan azért döntöttek a tantárgy indítása mellett, 

mert egy új oktató került a tanszékre, akinek ez az egyik szakterülete és meg megvan rá a 

hallgatói igény is. Dr. Bóna Krisztián kéri a Kari Tanácsot, hogy támogassa az előterjesztési 

javaslatát. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja az új szabadon választható tárgy indítását az 

Anyagmozgatási és Logisztikai Rendszerek Tanszéken. 

 

 

 

 

 



9 

13. A Kari Hallgató Képviselet beszámolója a 2016/2017 tanévről 

Előterjesztő: Morovián Márton elnök 

 

Dr. Varga István felkéri Morovián Mártont, hogy tartsa meg beszámolóját. Márton 

elmondja, hogy a leadott mellékletben minden tevékenységük pontosan le van írva. Ettől 

függetlenül ki szeretne emelni néhány fontosabb dolgot. Aktív részesei voltak az új tanterv 

bevezetésének. A Kollégium mind a két félévben teljesen problémamentes volt. A HK 25. 

jubileumát tartja, ezáltal megújult arculatot vezettek be. Nagy hangsúlyt fektettek a Nyílt 

nap és az Educatio szervezéséből és ezáltal segítették a Dékáni Hivatal munkáját. Márton 

köszönetet mondott a tanszékvezetőknek és a Dékáni Hivatalnak.  

Dékán úr is megköszöni a HK egész éves munkáját és közreműködését. 

Dr. Szabó András megkéri a HK-t, hogy a regisztrációs héten az előkészítőknél 

egyeztessenek a tantárgyak oktatóival. 

 

Dr. Varga István megkérdezi a tisztelt Kari Tanácsot, hogy van-e valakinek észrevétele, 

hozzáfűzni valója vagy kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. Mivel kérdés, hozzászólás 

nem érkezik, megkéri a Kari Tanácsot, hogy szavazzon. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy elfogadja a Hallgatói Képviselet beszámolóját. 

 

14. Javaslat a kari záróvizsga-bizottságok elnöki névsorának aktualizálására 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dr. Varga István tájékoztatja a Kari Tanácsot, hogy rendszeres, felsőbb egyetemi 

kötelezettségnek kell eleget tegyünk a záróvizsga-bizottságok elnöki névsorának 

megújításával. A szavazás nem titkos, bár személyi ügyekben folyik a szavazás, de listából. 

Kéri a Tanácsot, hogy támogassa az előterjesztést. 

 

A szavazás eredménye a következő: 

 

30 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 
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Tehát a Kari Tanács egyhangúlag támogatja a kari záróvizsga-bizottsági elnökök 

névsorának aktualizálására tett javaslatot. 

 

15. Egyebek 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dékán úr azzal kezdi, hogy akkor tudunk építkezni, ha a gazdálkodás rendben van. 2016-

ban 1,5 milliárd volt a saját bevételünk és ez meglesz a 2017-es évben is. Elmondja, hogy 

elnyertünk 3 nagy EFOP pályázatot és több EU-s projektet is sikerült elnyernünk, valamint 

minden nagy pályázati felhívásra beadtuk pályázatunkat. Mostanra a kar eljutott addig, 

hogy megvan az anyagi bázis, de nincs mellette kellő számú ember. Ez nem csak kari 

probléma, hanem globálisan érinti az egyetemeket. Ha a hallgatói létszám csökken, akkor 

azzal arányosan csökken a normatív finanszírozás is. 

Az oktatás stabil. A jármű üzemmérnöki képzés pillanatnyilag szünetel, elakadtunk a 

szaklétesítésnél. Nem kaptuk meg a támogatást MRK-tól. Az autonóm járműmérnöki  MSc  

jó úton halad, februárban már nem tudjuk elindítani, de reményeink szerint szeptemberben 

már indulni fog. A 26 órás kontaktóra való átállás nehéz volt, főleg a járműmérnöki szakon. 

A SH egyre jelentősebb, a közlekedésmérnöki MSc szakon és a PhD képzésen több a 

hallgató, mint a magyaron.   

Kutatói-tudományos területen le vagyunk maradva. Alacsony az előremenetelre fordított 

idő és energia. Emelni kell a tudományos színvonalat azoknak, akik itt maradnak. A 

Michelberger ösztöndíj programmal is tudtunk támogatni néhány kollégát. Nagyon sok 

hallgatói ösztöndíjat is kiírtunk. Dékán úr megkérdezi, hogy az elhangzottakkal 

kapcsolatban van-e valakinek kérdése, hozzáfűzni valója. 

Dr. Lovas László megjegyzi, hogy a SH hallgatóknak sokkal jobb volt az átlaguk, mint a 

magyaroknak pedig a SH-os hallgatóknak leadták a BSc-s anyagokat is.  

 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem érkezik. Varga István az ülés zárását követően egy rövid 

vendégségre invitálja a jelenlévőket, egyben boldog karácsonyi ünnepeket kíván. 

 

 

Budapest, 2017. december 28. 

Bónáné Mózer Krisztina 

hivatalvezető 


